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ENKEL FRÅGA TILL GYMNASIEORDFÖRANDEN (S)  

NÄR KOMMER DET NYA GYMNASIET STÅ KLAR? 
 

Norrvallagymnasiet har blivit ett omdebatterat ämne. Den ursprungliga tanken var att Skellefteås nya 

gymnasieskola skulle stå klar 2027. Nu visar ett förvaltningsövergripande beslut att det nya gymnasiet 

skjuts upp på obestämd tid. Vilket oroar lärarna förstås. Kanalskolan, som är en högstadieskola, är inte 

utrustad för att fungera som en gymnasieskola. 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA GYMNASIENÄMNDENS ORDFÖRANDE (S): 
 

1. Planerar gymnasienämnden för att Norrvallagymnasiet ska stå klart 2027? 

 

Christina Soldan (L), gruppledare Liberalerna Skellefteå 
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